
第一太平戴維斯物業管理有限公司
Savills Property Management Limited

上下一心  締造無煙工作間
Showing solidarity to create a smoke-free workplace
第一太平戴維斯物業管理有限公司服務香港30多年，致力提供優質物業管理服務，服務範圍遍佈港九新界。

公司制定政策時專注提倡無煙文化，並由高層員工至前線員工所組成的職安健委員會，帶領員工上下一心，鼓勵員

工積極戒煙。公司亦透過內聯網、電郵、告示板、海報及小冊子等平台將無煙信息滲透至旗下每個物業管理處，

並舉辦多元化的無煙推廣活動，例如健康檢查講座、九龍樂善堂舉辦的「無煙護肺工作日」及戒煙獎勵計劃等，

藉以營造戒煙氛圍，亦在愉快的環境下締造健康的「無煙工作間」。

Savills Property Management Limited has been serving Hong Kong for over 30 years in providing premium 
property management services across the territory. The company establishes smoke-free policies to advocate 
a smoke-free culture among employees. With a Health & Safety Committee taking the lead, it showed solidarity 
and support to encourage our staff to stop smoking. Smoke-free messages were disseminated to each estate 
management office through intranet, emails, notice board, posters and pamphlets. A wide range of smoke-free 
activities were organized, such as health screening talks, “Smoke-free with Healthy Lungs Working Day” by The Lok 
Sin Tong Benevolent Society, Kowloon and rewards scheme, to create a pleasant atmosphere for smoking cessation 
as well as healthy “Smoke-free Workplace”.


